
 

 
證 券 提 存 指 示  

SECURITIES DEPOSIT/ WITHDRAWAL INSTRUCTION 
 
證券賬戶號碼  Securities A/C No. : 

結算賬戶號碼  Settlement A/C No. : 

賬戶名稱  Account Name : 
  

本人 (等 )現授權招商永隆銀行有限公司就下列股份執行以下指示： (請勾選合適選項 )  
I/We hereby authorize CMB Wing Lung Bank Limited to carry out the following instructions in respect of the Stock(s) listed below: (please tick 
the applicable item(s)) 

 接收由下述交收對手經中央結算系統轉入之股份，並存入本人 (等 )之證券賬戶。  
 To receive the Stock(s) from the counterparty hereunder mentioned and to deposit the same to my/our securities account through CCASS. 

 由本人 (等 )之證券賬戶經中央結算系統將股份轉至下述交收對手。  
 To transfer the Stock(s) from my/our securities account to the counterparty hereunder mentioned through CCASS. 

 由本人(等)之證券賬戶以實物形式提取股份，交予本人(等)或授權代表 1 (姓名：……………..………，身份證號碼：………………………)。  
 To withdraw the Stock(s) in the form of physical scrip from my/our securities account and deliver them to me/us or the authorized 

 representative 1 (Name: ……………………………………………………., ID No. ……………………………). 

 其他 Others …………………………………………………………………………………………………………………………………………….…………… 

 
交收對手名稱 Name of Counterparty: 

 

交收對手號碼 Counterparty ID: 

 

交收日期 Settlement Date: 

 

聯絡人姓名 Contact Person: 

 

聯絡人電話 Tel No. of Contact Person: 聯絡人電郵 Email Address of Contact Person: 

股份代號  

Stock Code 

股份名稱  

Name of Stock 

股份數量  

No. of Share(s) 

成本價 2 

Cost Price2 

銀行專用 FOR BANK USE ONLY 

Request No. Cert. No. / S. I. No. 

      

      

      

      

      

      

本人（等）同意接受《賬戶及服務一般條款》。請在上述結算賬戶支取所需費用。  
I/We agree to accept General Conditions for Account and Services. Please debit the above settlement account for any costs or charges incurred. 
 
 
  

客戶簽署 Signature(s) of Customer 

日期 Date :  

註 Note：  
1. 授權代表須出示身份證以便核對身份，並須於簽收回條上填上其身份證號碼。 
The authorized representative has to produce his/her ID Card for verification and write down the ID Card number on the Acknowledgement. 
2. 適用於證券存入指示。如沒有提供成本價，本行將以股票存入當天之收市價作紀錄。 
Applicable to Securities Deposit Instruction. If Cost Price is not provided, the Bank will use the closing price on the day when the stock is deposited as record. 

 

銀行專用 FOR BANK USE ONLY 

FOR HANDLING STAFF FOR OPERATIONS CENTRE USE 

Branch / Dept Hold Code C79 existed 

(For Securities Deposit) 

Maker Checker Request S.I. 

 □ Y  □ N   Input Authorized Input Authorized 

Remark 

  

簽 收 回 條  

ACKNOWLEDGEMENT 

本人 (等 )確認收到上述股份。  

I/We acknowledge receipt of the abovementioned stocks. 
 

 

  

簽署 Signature(s) 

姓名 Name(s):           身份證號碼 ID Card No.: 

日期 Date:   
 
SCD-098 (08-2024)                 招商永隆銀行有限公司  

CMB Wing Lung Bank Limited 

s.v.  

 


